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Abstract (en)
Improved relay which consists of a carcass (1) fitted with a lower closure base (2), while, within the assembly, there is a mechanism consisting of an
electromagnet (5) and of a metal part (6) which is arranged in a tilting mounting on a respective support part (7), the said part (7) being fixed by the
part (15) constituting the core of the electromagnet (5), while the tilting part (6) is drawn back, by means of a spring (8) arranged on this part and on
a respective base part (9), in which the body (10), provided for the corresponding coil (11) of the electromagnet (5) is defined as a unit. <IMAGE>

Abstract (fr)
Relais perfectionné qui est constitué par une carcasse (1) munie d'un socle de fermeture inférieur (2), cependant qu'il y a à l'intérieur de l'ensemble,
un mécanisme composé d'un électro-aimant (5) et d'une pièce métallique (6) qui est disposée en montage basculant sur une pièce support
respective (7), ladite pièce (7) étant fixée par la pièce (15) constitutive du noyau de l'électro-aimant (5), cependant que la pièce basculante (6) est
en attraction arrière, au moyen d'un ressort (8) disposé sur cette pièce et sur une pièce de base respective (9) dans laquelle est défini unitairement
le corps (10) prévu pour la bobine correspondante (11) de l'électro-aimant (5). <IMAGE>
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